
Møteprotokoll                              

Forbundsstyret 

Møtested:  Teamsmøte 
Dato:   07.04.2025  
Tid:   Kl. 18:00 – 20:00  
 
Faste medlemmer som møtte: 
Endre Stakkerud  Leder 
Eivind Haugseth  Nestleder 
Camilla H. Repshus   Styremedlem 
Inga Berit Lein   Styremedlem 
 
Vara-medlemmer som møtte: 
Eva Berdal Nygård  1.vara 
Solvar Nordheim  2.vara 
 
Andre inviterte som møtte: 
Joar Brosdal    Leder LKK 
 
Referent: Inga Berit Lein 
 
 
SAKLISTE: 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.26.25 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
FS.sak.27.25 Drøftings-, orienterings- og referatsaker. 
FS.sak.28.25 Databehandler avtale mellom NKK og NEKF. 
FS.sak.29.25 Økonomi – regnskapsrapport. 
FS.sak.30.25 Ny avlskontakt for Vestsibirsk laika. 
FS.sak.31.25 Handlingsplan 2025 
FS.sak.32.25 Eventuelt 

 

  



 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.26.25 Godkjenning av innkalling, saksliste og styreprotokoll 

 
Godkjenning av innkalling, saksliste og styreprotokoll 
 
Saksutredning: 
Dato for styremøtet har vært kjent for styremedlemmene innenfor tidsrammen og sakene har 
vært initiert av forbundsleder. 
 
Styreprotokoll fra styremøtet 20.03.2025 er tidligere sendt til styrets medlemmer for 
gjennomlesning og kommentar. 
 
 
Vedtak: 
Innkalling, saksliste og protokoll fra styremøte 20.03.2025 godkjennes. 
 
 
 

 
 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.27.25 Drøftings-, orienterings- og referatsaker 

 
Saksutredning: 

• Driftsorientering fra Forbundssekretæren. (konstituert forbundssekretær) 
• Aktivitetsliste 

o Gjennomgått  
• RS 2025 

o Fordeling av saker gjort på forrige møte 
o Eivind og Camilla deler ut hederspremier 

• Salg av Jubileumsbok til utlandet 
o IB uthenter IBAN-nr fra Endre. 

• Styrets representasjoner 
o Camp Villmark 4.-6.april 

 Styret representert alle dager 
 Raseparade, 8 av 9 raser presentert (ikke russisk-Europeisk Laika) 

o Dachshundmøte 
 Presenterte Fagsystemet Avl (Eivind og Endre) 

o Utvalg som ser på antall utstillinger årlig (Camilla) 
 
 



 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.28.25 Databehandler avtale mellom NKK og NEKF 

 
Saksutredning: 
Norske Elghundklubbers Forbund er avhengig av mottak av data fra hundedatabasen til Norsk 
Kennelklubb for bruk i Fagsystem avl. Det er i lenger tid jobbet med NKK for å få en god og 
driftssikkert samarbeid om denne datautvekslingen. De data som er lagret i hundedatabasen 
for de rasen som NEKF har raseansvar for tilhører forbundet. Dette er vedtatt av 
Representantskapsmøtet i NKK. 
 
Tilgang og bruk av data er sensitive opplysninger som det er nødvendig å regulere gjennom 
skriftlig avtale. NEKF har mottatt et avtaleutkast til Databehandleravtale mellom NKK og 
NEKF. Denne er oversendt IT utvalget i NEKF til gjennomgang og kommentar. 
Forbundsstyret har mottatt tilbakemeldinger fra utvalget som det er et ønske om at skal inn 
arbeides i avtalen. Dette tas opp med ledelsen i NKK i et berammet møte. 
 
Vedtak: 
Forbundsstyret tar den mottatte databehandleravtale til etterretning og ber om at de 
kommentarer fra IT-utvalget tas opp i forhandlinger med NKK. En revidert avtale legges frem 
for Forbundsstyret til endelig vedtak etter forhandlinger med NKK er gjennomført. 
 
 

 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.29.25 Økonomi - regnskapsrapport 

 
Saksutredning: 
Forbundsstyret har mottatt regnskapsrapport per 31.03.2025. Det er i perioden mottatt kr 
194 070 mer i kontingentinntekter enn samme periode i fjor. Dette tilskrives den økte 
kontingenten som ble vedtatt av RS i 2024. Det er betalt kontingent for 5 973 medlemmer per 
01.04.2025 og et utestående krav på medlemskontingent fra 1 476 medlemmer. 
 
Kostnader er noe lavere enn i 2024 som følge av mindre møteaktivitet og ikke utbetalt reise 
og møtekostnader i 2025. Årets prøvelederkurs ble avholdt som digitale møter mot fysisk 
møte i fjor. 
 Forbundets bankbeholdning er per 31.03.2025 kr 4 153 000, 
 
Vedtak: 
Forbundsstyret tar regnskapsrapporten per 31.03.2025 til orientering. 



 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.30.25  Ny avlskontakt Vestsibirsk laika 

 
Saksutredning: 
Forbundsstyret har fått en forespørsel fra Avlskontakt for Vestsibirsk laika om å utnevne et 
ekstra medlem som avlskontakt for rasen. Det er da kommet forslag på Gunn Marit 
Bertheussen som tidligere har vær avlskontakt for denne rasen og er en av de som kjenner 
rasen godt i Norge. Hun har nå sagt seg villig til å gjenoppta vervet som avlskontakt i 
samarbeid med nåværende avlskontakt Trond Trovåg. 
 
Vedtak: 
På bakgrunn av at det er kort tid til RS så tar FS innspillet med inn til re-oppnevninger av 
utvalg etter RS 2025. 
 
 

 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.31.25 Handlingsplan 2025 

 
Saksutredning: 
Forbundsstyret skal i henhold til RS vedtak utarbeidet handlingsplan for forbundets aktivitet i 
arbeidsåret. Forslag til handlingsplan ble lagt frem for styret til gjennomgang og drøftelser 
 
Vedtak: 
Den fremlagte handlingsplan blir ferdig behandlet på styremøtet den 25.04.25.  
 
 

 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.32.25 Eventuelt 

 
Saksutredning: 
 
 
 
 
 


